
Protokół Nr 22

z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego 

RG Dąbrówka które odbyło się w dniu 08.04.2013 r.

W posiedzeniu udział wzięli:

1. Getka Janusz -  przewodniczący

2. Kłębek Krzysztof -  członek

3. Kryszkiewicz Edward -  członek

4. Kujawski Bogdan -  członek

5. Stańczak Zbigniew -  członek

6. Wątorska -  Parzydło Justyna -  członek

W posiedzeniu uczestniczył Tadeusz Bulik -  Wójt Gminy,

Przewodniczący komisji poinformował, że przedmiotem posiedzenia będzie rozpatrzenie 

podań dotyczących budowy nowych odcinków linii energetycznych.

Po przeczytaniu podań, które wpłynęły, komisja udała się w teren. Po dokonaniu wizji 

lokalnej komisja podjęła następujące ustalenia:

1. Podanie w/s lamp -  oświetlenie przystanków przy trasie S-8 od strony Laskowa i Trojan. 

Komisja zaproponowała, aby wystąpić do właścicieli prywatnych gruntów z zapytaniem, czy 

wyrażą zgodę na postawienie nowych słupów energetycznych na terenie ich działek. Komisja 

zaproponowała również, aby jednocześnie wystąpić do GDDKiA z zapytaniem o możliwość 

instalacji oświetlenia solamego przy obydwu przystankach. Przewidywany koszt inwestycji 

ok. 15.000,00 zł.

2. Trojany, ul. Miła (paśnik) -  podanie zostało przekierowane do Wójta, ponieważ dotyczy 

wyłącznie montażu lamp.

3. Dąbrówka, ul Wesoła -  podanie komisja przekierowała do Wójta, ponieważ dotyczy ono 

wyłącznie montażu lamp.

4. Marianów -  podanie p. , ul. Szkolna. P. Stańczak stwierdził, że

konieczne będzie zamontowana punktu zapalania do lampy. Pismo komisja przekierowała do 

Wójta.

5. Dręszew, ul. Zakole 51. Komisja wnioskuje o sprawdzenie czy nieruchomość jest 

zamieszkana na stale, czy jest to domek letniskowy. Po uzyskaniu informacji komisja 

podejmie dalsze decyzje, odnośnie możliwości realizacji tej inwestycji.

6. Ludwinów. Oświetlenie wzdłuż drogi powiatowej Józefów-Kowalicha. Komisja wnioskuje 

o przygotowanie dokumentacji projektowej i realizację zadania. Przewidziany koszt 

inwestycji ok. 20 000 zł



7. Kuligów. Komisja wnioskuje o przygotowanie przez p. Stańczaka dokumentów 

dotyczących tego zadania. Po uzyskaniu informacji komisja podejmie dalsze kroki związane z 

tą inwestycją.

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji
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Janusz Getka


